

2011-10-19 Hovedstyrets hovedekskursjonsmøte

{{>toc}}

150 Status for komiteene.

arrKom

- 55 personer skal være med til Tallinn.
- Ølsmaking: 21. november. Betaling av plasser skjer individuelt på Naboen.

banKom

- Mangler fortsatt betalinger fra immball og Tallinntur, men folk jobber med dette
- Har fått satt opp DaTax på virtuell maskin og skal få satt sett på dette i løpet av uken
- Skal holde medarbeidersamtaler i løpet av de neste to ukene
- Skal ha teambuilding på Frati neste tirsdag

bedKom

- Har begynt å kontakte bedrifter for neste semester
- To bedpreser er bekreftet
- Oslotur er under planlegging, satt til 15.november
- Har kontroll over alle LinkedIn-gruppene

dotKom

- Open-source dotKom, mye ligger på github -> Andre folk koder masse!
- Hentet servere fra Thilde
- Teambuilding i dag
- Christian jobber med webshop på nettsiden
- Jobber med RFID for kontoret (registrere når folk kommer og går)
- Holder på med møteinnkallings- og referatsystem
- Offlinesiden er åpen

fagKom

- Begynt å planlegge det neste semesterets kurs

proKom

- Tar tavlen like utenfor kontoret

triKom

- TriKomleder er fraværende

152 Christian: Facebooksidens wall åpen for alle?

Pagen til Online: Alle kan poste ting der. Er det ønskelig? Resultat: Vi følger med og modererer etterhvert som ting postes.

153 Torkil G. ønsker å holde alternativ Åretur, - samme tid, flere plasser.

Juni tar kontakt med han.

154 Migrering av informasjon Online har på GoogleDocs over til wikien.

Alle komiteer må gjøre dette der det er mulig, vi setter en frist til utgangen av januar. Dette grunnet fremtidig kompetanseoverføring. Merk: Dersom komiteer har store behov for å bruke GoogleDocs skal se selvsagt få gjøre dette, - det gjelder kun erfaringsskriv, gamle dokumenter og ting som bør ligge på wikien.

156 Team Åre, klarer vi finne noen nye til å ta over etter gamle helter?

Team åre skal til Åre dette året (skoleåret) også! Skal høre om de skal lage ny sang - og hva med å få inn noen nye for å lære det videre?

157 FagKom ønsker seg KursKit, strømpadder og slikt.

Ikke budsjettert. Innkjøp av dette ble vedtatt.

158 Hvem sender vi på Deltas primtallsjubileum 3. november?

Delta har invitert hele styret vårt da vi er gode, gamle venner. Hele HS har mulighet, bortsett fra Daniel.

159 Ukens infomail og ukens poll.

Kurs, UKA-sak, jubileet. Poll, Håvard finner på noe morsomt.

160 Tilbud og forespørsler som har kommet på epost.

Person som ønsker å regnes som tredjeklassing, starter på master neste år, men går i teorien i første. Vi vedtar å sette han som tredjeklassing.

Misforståelse om innkjøp til Stud.LAN, denne er nå løst.

Online sendte ut en infomail til linjeforeningene om hvilke lister vi har og om bruk av disse. Vi har fått gode tilbakemeldinger og folk er fornøyde. :)

Det kommer forslag fra Smørekoppen om å opprette mailingliste for bare linjeforeningenes ledere. Da må i så fall alle ha egen lederepost for å lette administrasjonen.

161 Eventuelt.

Arrkom ønsker et program som gir oversikt over rom på store turer (f.eks. Åre). DotKom skal ta en titt.

Smidigkonferansen 2011: Faglig relevant konferanse som søker frivillige. Det er mange goder som frivillig, og dette er noe vi ønsker å sende ut til våre studenter. Konferansen er i Oslo.

IDI gir 23 masterplasser til informatikk til våren. Dette er en meget positiv økning!

Google Calendar: Tilgangene ble litt feil etter at noen(tm) hadde en god ide. Dette bør fikses snarlig. Nye hovedstyremedlemmer må inn, og gamle ut etter genfors.